
Vergadering ouderraad 22-01-2024

Aanwezigen: Sylvie De Meyer, Ine Taccoen, Pieter-Jan Drouillon, Jana Wittemans, Nick Rombout,

Sophie Nuyts, Dirk Vanhelmont, juf Evelien, juf Bieke, juf Birgit

1. Afsluiting kerstmarkt

- Opbrengst bedraagt 3.213,70 euro, kosten voor catering en decoratie waren 2.043,15

euro. Er is dus een winst van 1.170,55 euro, wat boven het langjarig gemiddelde van

1.000 euro ligt. Topwerk!

- Opbrengst voor goed doel bedraagt 1.348,68 euro. Gezien het hoge bedrag vroeg de

school om te verdelen over 2 goede doelen. Dit werden VZW Kat-Lijn en Het

Balanske. Deze initiatieven kregen elk 674,34 euro. Op de leerlingenraad zijn de

goede doelen gekozen. Kat-lijn heeft ook een bedankje op Facebook gezet.

- Er was de indruk dat de fluofuif luider werd naar het einde toe. Wordt dit gemeten of

in de gaten gehouden? Mee te nemen naar volgende editie. Maar de kinderen

hebben zich wel geweldig goed geamuseerd!

- Toog voor hamburgers stond wat in een vergeten hoekje: koelwagen van Spar stond

tussen toog eten en rest van de kerstmarkt. Beter wisselen van plaats.

- Stopcontacten: nadenken waar welke stroom gevonden kan worden om kabels over

de speelplaats te vermijden.

- Prijzen eten waren goed prijs/kwaliteit.

- Sauzen: pompen zijn handiger dan potten of knijpbussen.

- Bedenking van sommige ouders: waarom stonden niet alle kraampjes buiten? Het

was redelijk goed weer, dus zou te doen zijn. En minder drukte in de gang.

2. Kwis

- Organisatie is rond en prijzen zijn verzameld. In totaal een kleine 250 prijzen,

waarvan de overschot zal dienen voor de tombola op het schoolfeest.

- Alle 25 tafels zijn ingenomen en de kwis is dus volzet. Er staan 3 ploegen op de

wachtlijst.

- Werklijst is zo goed als gevuld. We zoeken nog 1 of 2 extra krachten. Nog geen

aanbod gekregen van leerkrachten. Ondertussen zijn er 2 extra krachten gevonden bij

de ouders.

- We kregen, naast prijzen, ook 150 euro aan sponsoring. Hiermee kocht Kim een paar

‘chique’ prijzen aan, waaronder een elektrische kookplaat. Voorstel om deze te

wisselen met de inductie kookplaat die we in ons kot hebben liggen. Deze bleek

moeilijk om potten voor te vinden die erop mogen. De inductie kookplaat wordt dan

een prijs voor de kwis.

3. Boekenbeurs

- Gesprek met De Kleine Johannes en Sophie is niet kunnen doorgaan in december. DKJ

kan instaan voor vervoer van boeken, niet de rekken. Aan het kijken met de

gemeente of zij de rekken kunnen gaan halen, anders doen we de schikking op de

tafels.

- Ondersteunende online beurs (vrijdag tot zondagavond) voorzien.



- Lijsten om voor te lezen is ok. Promo materiaal (posters,...) is ok. Lijst met boeken is

ok.

- DKJ jan maar 1 kassa voorzien ipv de beloofde 2. Twee mama’s volgen de opleiding

voor de kassa, Sophie kent het systeem ook.

- Affiches worden opgehangen door school.

- Helpende handen zijn vooral nodig de avond ervoor om op zetten. Sophie stemt af

met Karin vanaf wanneer de refter beschikbaar is. Sophie stuurt de werklijst door. ’s

ochtends kunnen de juffen helpen.

4. Start werkgroep schoolfeest

- Schoolfeest gaat door op zaterdag 27 april en is in thema 3,2,1 START, samen naar de

finish! De werkgroep van school kwam ondertussen al 3 keer samen.

- Gezien de timing hebben Karin en Kim beslist om alle activiteiten binnen of overdekt

te laten doorgaan zodat we niet zoals bij de openklasdag alle plannen nog last minute

moeten wijzigen.

- Indien er terug polsbandjes verkocht worden voor deelname aan alle activiteiten en

er terug een tombola komt, kan ouderraad een budget van 500 à 600 euro vrijmaken.

- Karin liet weten dat de kinderen het liefst springkastelen en escape rooms hebben,

maar dat aan springkastelen een (hoge) kost vasthangt. Ouderraad kan niet meer

sponsoren dan 600 euro. Meer is niet haalbaar gezien we dit uiteraard (ook)

organiseren om winst te creëren voor andere zaken die we sponsoren in en rond de

school.

- Leerkrachten stelden als catering tapas voor. Nemen ze dit dan zelf op? Voor

ouderraad lijkt dit veel werk, veel verschillende ingrediënten, moeilijk in te schatten

hoeveelheden en dus risico op overschotten.

“Tapas"= eerder portie gemengd, vleesplank, kleine ‘borrelhapjes’ die geen/weinig

voorbereiding vereisen. Eerder als aanvulling op andere opties.

- Optie wafels wordt ook bekeken.

- Interessant om ook cava (per fles) aan te bieden? Past goed bij de tapas. Te bekijken

met Jeroen van Vinikus wat hij kan leveren (glazen, ijsemmers, ijs,...).

- Catering te bekijken door oudercomité wat haalbaar is: in aantal helpende handen,

hoeveel posten kunnen we bemannen, hoeveel werk is de voorbereiding,...

- Wie kan aansluiten bij Kim om mee het schoolfeest op poten te zetten? Er stelt zich

niemand kandidaat. Hierbij nogmaals een warme oproep om aan te sluiten.

- Er werden opnieuw 6 tenten besteld bij de gemeente en we hebben zelf 2 tenten.

Deze kunnen zowel gebruikt worden bij goed weer, voor schaduw, als bij slecht weer

voor de regen. Bij slecht weer kunnen we ook tafels zetten in de refter.

- Affiche wordt door de juffen gemaakt.

- Communicatie rond datum schoolfeest al opstarten, mogelijks gaan velen ervan uit

dat het (eind) mei pas is zoals gewoonlijk. Kim maakte alvast een evenement aan op

onze Facebook.



5. Schooltuin

- Plannen werden doorgenomen met Karin en team schooltuin en licht gewijzigd. Het

speelbos zal langs de linkse kant van de tuin gecreëerd worden. Aan de rechtse kant

blijft dan de open grasvlakte zoals die was voor o.a. spelletjes van de kleuters.

- Er worden een aantal aalbessen planten extra voorzien naast de vlinderplant van

Emma.

- Kost aanplanten speelbos en aalbessen wordt (ruim) geschat op 500 euro. De man

van Kim, die tuinaannemer is, heeft de planten aangekocht met korting en deze

worden (gratis) geplaatst volgend weekend.

- Kleinere natuurlijke speelmaterialen (takjes, houtvormen) worden deze maand in de

tuin gelegd. Hiermee kunnen de kinderen creatief aan de slag.

- Bestaand schorspad zal blijven liggen gezien te groot werk om dit te verwijderen.

Periodiek aanvullen hiervan blijft dus nodig.

- Kim tracht een schema uit te werken voor maaien van het gras in de lente, zomer en

herfst. Momenteel telt het team 9 actieve leden.

- Of en wat er dan nog kan/moet veranderd worden in de tuin (betere bankjes in de

kring, bijzaaien borders,…) wordt verder bekeken in het voorjaar indien er ruimte is

naast de organisatie van het schoolfeest.

6. Fruitdagen

- Fruitdag van december was opnieuw een succes dankzij de vele helpers. Lagere

school kreeg een sneeuwman van groenten (met dip) en kleuters kregen eentje van

fruit.

- Kost bedroeg 239,03 euro en valt dus binnen voorziene budget van 250 euro per

fruitdag.

- Juffen laten weten dat de kinderen de fruitdagen nog steeds heel leuk vinden.

- Volgende editie op woensdag 7 februari met dit keer thema valentijn: rood fruit zoals

rode druiven, wijnappelsien,...

7. Financieel verslag

Totaal saldo vorige vergadering: € 12.791,55

Uitgaven:
kost grootouderfeest € 41,78
T-shirts nieuwe leden € 64,40
kosten kerstmarkt € 2.043,15
overschotten kerstmarkt mayo, ketchup, hotdogs € 135,22
fruitdag 20/12/2023 € 246,03
aankopen prijzen kwis met sponsorgeld € 151,14
kosten Payconiq kerstmarkt € 4,65



Inkomsten:
sponsoring kwis € 100,00
opbrengst kwis (inschrijving + VVK drankkaarten € 705,00
opbrengst kerstmarkt cash € 2.128,70
opbrengst kerstmarkt Payconiq € 1.085,00
creditrente € 31,54

Stand rekening vandaag: € 12.718,32
In kassa: € 1.437,10

TOTAAL SALDO VANDAAG: € 14.155,42

8. Varia

- Is er dit jaar opnieuw sponsoring voorzien voor Simbi? Ja, 1000 euro voorzien dit jaar.

Luc komt in Maart naar België, Ine gaat hem zien. Ze blijven dingen bijbouwen,

activiteiten organiseren (vb. voetballessen in het weekend), naai atelier heeft

boekentasjes gemaakt, clubhuis,... Ze doen veel meer dan enkel dingen voor de

school.

Ontbijt blijft bestaan voor de arme kinderen, waardoor meer kinderen naar school

blijven komen.

Kunnen we Simbi op de agenda zetten op school, om hiervoor meer aandacht te

creëren bij de kinderen? Vb. In een les zedenleer/godsdienst? Er bestaat een PPT,

ouderraad kan deze updaten.

Enkele juffen zijn met hun klas naar de bib van Lubbeek geweest naar een expo van

de GRIS leden (Gemeentelijke Raad voor Internationale Samenwerking).

Misschien nog eens een artikeltje voorzien in een volgend nieuwskrantje met een link

naar de website?

Elk jaar vraagt juf Bieke budget aan bij de GRIS voor projecten, vorig jaar 1480 euro

gekregen. Juffen van de SIMBI kleuterschool kregen dan een stukje loon bijbetaald

(zij krijgen blijkbaar een lager loon dan de juffen van de lagere school).

Budgetaanvraag staat dit jaar weer op de planning.

- Krijgen alle klassen nog zwemlessen gezien het vooropgestelde schema niet kon

gevolgd worden door sluiting van het zwembad?

Vanaf nu gaan alle klassen terug zwemmen.

- Datum slotfeest leesjury: 3 mei. Gaat door in school Pellenberg. Ouderraad heeft

hiervoor een bedrag van 100 euro gebudgetteerd.

- Voor de Jeugdboekenmaand wordt een nieuw concept uitgewerkt. Zou doorgaan op

2 woensdagen in maart (waarschijnlijk 6 en 13 maart), waarbij telkens de helft van de

school kan deelnemen. Groepjes (ong. 11 kinderen, gemengd van L6, L5,... tem K0)

doen leesactiviteiten die door 6de georganiseerd worden, met een spelletje of een

sportje.



Oudere jaren krijgen elk een rol: 6de organiseren (juffen helpen), 5de gaan rond met

hun groepje, 4de begeleiden bv. bij de kleintjes om naar de WC te gaan,…
Ouderraad is welkom om mee te ondersteunen, maar op zich komen we toe met de

juffen en de kinderen van het 6de. Maar wie zin heeft om mee te werken is welkom.

- Volgende schoolraad is op 19 februari. Zijn er punten voor de schoolraad?

* Niet gestrooid op de parking naast de kerk. Zou toch gestrooid mogen worden,

parking is voor beide scholen. Vooral de weg aan het parochiecentrum en de helling

naar de parking was spiegelglad. Ook fietspad en kiss & ride waren onvoldoende

gestrooid.

* Andere punten mogen doorgegeven worden aan Ine Taccoen (ten laatste twee

weken ervoor).


